
Protokoll styrelsemöte Bålsta Ridsportförening 

 

Datum: 17/3-2020 

Tid: 20.10 

Plats: Cafeterian Bålsta Ridskola 

 

Kallade: Janina (adjungerad), Angelica, Helen, Mira, Theresa, Karin, Erica & 

Matilda från US 

Närvarande: Janina (adjungerad), Helen, Karin, Mira, Theresa, Erica och 

Matilda från US 

Dagordning 

 

1. Mötets öppnande 

2. Val av sekreterare - Helen 

3. Val av justerare - Karin 

4. Godkännande av dagordning  

5. Föregående protokoll läses upp och godkänns 

6. Aktuellt: Remba kommer att åka hem till Visingsö igen i mitten maj. Vanessa 

väntar på transport till Gotland. Den ordinarie verksamheten fortlöper som 

vanligt, men tävlingsverksamheten avvaktar svar på SvRF rekommendationer. 

7. US: US-galan blev inställd pga Corona-risken. Femkampen den 21/3 är 

inställd pga för få anmälda. US avvaktar lite med sina aktiviteter. Matilda läste 

upp US spelregler & lägsta nivå. 

8. Tävlingssektionen: Håbo RK har ställt in DM-dressyren tillsvidare pga 

Corona. Vi har fått indikationer på att förbundet kommer gå ut med att alla 

tävlingar ska ställas in, vi avvaktar ytterligare instruktioner för vår Lokala 

dressyrtävling 17/5. 

9. Aktiviteter: Vi har fått hela fem tillfällen att nattvandra på i vår! Detta då 

väldigt få föreningar ansökt om att nattvandra. Vi fick erbjudande att ta några 



extra tillfällen. Vid dessa behöver vi endast vara tre nattvandrare. Det tillfällen 

vi fått är: 28/3 (6 st), 10 & 11/4 (3 st), 2/5 (6 st) & 21/5 (3 st).  

Vi kommer vara tvungna att reducera antalet deltagare på alla våra evenemang, 

då vi måste kunna hålla avstånd och inte får riskera att för många personer 

samlas på anläggningen. Detta innebär att vi sätter ett maxantal på 

Blåbärsdressyren 18/4, Blåbärshoppningen 9/5 och Pay n Ride 16/5. 

Övernattningslägret i sommar kommer sannolikt inte att kunna genomföras som 

planerat, styrelsen avvaktar ytterligare instruktioner.  

10. Ekonomi: Corona har gjort att det allmänna ekonomiska läget känns mer 

osäkert. Vi märker det i form av fler mail från föräldrar som inte kan betala sina 

ridavgifter, samt få anmälningar till sommarens ridläger. Ridskolan ser över 

hästantal och personalsituation, för att kunna anpassa oss efter en förväntad 

nedgång i konjunktur och intäkter till höstterminen. Vi gör inga större 

investeringar förrän vi vet vad Corona-pandemin får för effekter på 

ridskoleekonomin. 

11. Övriga frågor: Molly mår mycket bättre nu, så veterinär checken bryr vi oss 

inte om. Janina hade som förslag att vi har styrelsemöte varannan månad med 

en fast tid, exempelvis lördagmorgon. Det fastställdes.  

12. Datum för nästa möte: Lördag 18/4 kl.9 

13. Mötets avslutande. 

 

 


